

Title (en)

Folder with attaching holes, especially presenting folder.

Title (de)

Mappe mit Abheftlöchern, insbesondere Präsentationsmappe.

Title (fr)

Portefeuille avec trous attachants, principalement portefeuille pour présentation.

Publication

EP 0455063 A1 19911106 (DE)

Application

EP 91106276 A 19910419

Priority

DE 4014222 A 19900503

Abstract (en)

The folder consists of at least one basic body (10, 12) and at least one pocket (20-26) fixedly connected to the basic body on two sides. At least one attachment tab (46) is punched out from the sheet-like material of the pockets (20-26) or of the basic body, by means of a U-shaped punching cut, is optionally bent around a folding edge (50) and can thus be folded outwards. By means of attaching holes (48) in the attachment tabs (46), the folder can be secured inside a binder. The attachment tabs (46) can also adjoin, via a folding edge, an adhesive tab (34) which is bonded against the inside of the basic body (12) or against one or more pocket flaps (24, 26). The folding edge (50) is in each case arranged at a welded or bonded zone with an interval from the neighbouring lateral edge of the basic body (10, 12). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Mappe besteht aus wenigstens einem Grundkörper (10, 12) und mindestens einer an zwei Seiten fest mit dem Grundkörper verbundenen Tasche (20-26). Aus dem Flachmaterial der Taschen (20-26) oder des Grundkörpers ist durch einen U-förmigen Stanzschnitt mindestens eine Abheftlasche (46) ausgestanzt, die wahlweise um eine Faltkante (50) umgebogen und dadurch nach außen geklappt werden kann. Mittels Abheftlöchern (48) in den Abheftlaschen (46) kann die Mappe in einem Ordner abgeheftet werden. Die Abheftlaschen (46) können auch über eine Faltkante an eine Klebelasche (34) angrenzen, die gegen die Innenseite des Grundkörpers (12) oder gegen eine oder mehrere Taschenklappen (24, 26) geklebt ist. Die Faltkante (50) ist jeweils an einem verschweißten oder geklebten Bereich mit Zwischenabstand zur benachbarten Seitenkante des Grundkörpers (10, 12) angeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 7/04; B42F 13/00

IPC 8 full level

B42F 7/00 (2006.01); **B42F 7/02** (2006.01); **B42F 7/04** (2006.01); **B42F 11/00** (2006.01); **B42F 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42F 7/04 (2013.01 - EP US); **B42F 11/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] DE 8905631 U1 19890713
- [A] DE 2519844 A1 19761111 - VELOX WERK SCHNELLE HERBERT
- [A] DE 3316828 C1 19840712
- [A] DE 2420926 A1 19750731 - CASSULO ANNIBALE
- [A] DE 2602271 A1 19770804 - HEIMANN EGON

Cited by

FR2783462A1; WO0016990A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0455063 A1 19911106; EP 0455063 B1 19950215; AT E118408 T1 19950315; AU 7609891 A 19911107; BR 9101761 A 19911217; CA 2041284 A1 19911104; CS 126891 A2 19911217; DE 4014222 A1 19911107; DE 4014222 C2 19921126; DE 59104570 D1 19950323; ES 2073061 T3 19950801; FI 912128 A0 19910502; FI 912128 A 19911104; IL 97960 A0 19920621; JP H04229298 A 19920818; NO 911685 D0 19910429; NO 911685 L 19911104; RU 1834817 C 19930815; US 5125561 A 19920630

DOCDB simple family (application)

EP 91106276 A 19910419; AT 91106276 T 19910419; AU 7609891 A 19910429; BR 9101761 A 19910430; CA 2041284 A 19910426; CS 126891 A 19910502; DE 4014222 A 19900503; DE 59104570 T 19910419; ES 91106276 T 19910419; FI 912128 A 19910502; IL 9796091 A 19910425; JP 9990691 A 19910501; NO 911685 A 19910429; SU 4895180 A 19910430; US 69420291 A 19910503